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Svenska Beagleklubben  
Org.nr 802403 - 6645  

Protokoll  
Art: Styrelsemöte nr 11 efter BF 2022 Tid 2023-11-01 kl 19:30  

  

Plats: Via Google Meet  

Närvarande:   Madeleine Bäck  Ordförande  
    Göte Roman   Ledamot V. ordförande    

    Folke Johansson  Ledamot (JpK)  

    Camilla Gääw   Ledamot (AK)   

    Emelie Lök    Ledamot Sammankallande (UtsK)  

    Roland Backlund  Suppleant Webbmaster (Red.K)  

    Elisabeth Lewthwaite  Kassör (Red.K)  

   

Herbert Sundell  Sekreterare  

Anmält förhinder:   Christoffer Björk    Suppleant (Red.K)    

   
  

§ 1. Mötets öppnade   

Ordförande Madeleine Bäck hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  

§ 2. Godkännande av dagordning  

Dagordningen godkändes med tillägg under övriga frågor på önskemål av Göte om en punkt om 

avsägelse, ett tillägg även av Madde om förrådet i Bollnäs.  

 

§ 3. Val av justerare och protokollförare  

Emelie Lök valdes som justerare och Herbert att skriva protokollet.  

  

§ 4. Genomgång föregående mötesprotokoll  

Protokollet godkändes.  

  

§ 5 Inkomna och utgående skrivelser  

- Herbert har sänt ut en lista med inkomna skrivelser och Emelie fick svar om ett ärende. 

  

§ 6 Ekonomi  

- Elisabeth redogör för att det finns viss oro om ekonomi till NM. Skaraborg och Västsvenska 

har startat en insamling med sponsorbidrag. Madde föreslår att skapa mervärde till 

sponsorer och Christoffer har accepterat uppdraget att ordna det. Inga frågor på utsända 

underlag.  

  

§ 7 AU – ärenden  

Inget AU under perioden 

  

§ 8 JpK – ärenden  

- Göte redogör för viltspårprov där ÖBlK anlitat Älghundsklubben för bedömning och det blivit 

fel med resultatrapporteringen. Han informerar även att det är drygt 350 redovisade 
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viltspårprov i år. Inbjudan har kommit till vänskapskamp i viltspår 26-28 april 2024 i 

Danmark. BCS beslutar att ta beräknad totalkostnad för logi och startavgift ca 14500 KR till 

deltagare och lagledare. 

Folke informerar om visst strul med SKK START där beställda ändringar inte är åtgärdade 

ännu. 

- Angående Har-SM 13-14 nov i Mälardalen och NM är de under kontroll. Kval till klövkampen 

pågår till vecka 48, det behövs 6 kvalificerade ekipage för ett genomförande. Camilla 

kompletterar att organisationen är klar. 

 

  

§ 9 UtsK – ärenden  

Emelie informerar att de inte haft något möte men väntar på svar från SKK om sökta 

utställningar 2025. Väntar även på material för att använda nya SKK Utställning. 

Diskussion uppkom angående bedömning av hundar som visar otypiskt beteende men 

ändå får annat kvalitetspris än det standarden anger.  

  

§ 10 AK - ärenden  

- Camilla redogör för problem att hanar används i omfattande avel utan att utvärdering 

av avkommor finns. Camilla påminner att Beagle är en jakthund och föreslår modell liknande 

A och B listan som fanns tidigare. Stöd ges till AK att utveckla idén.  

- Camilla redogör även för att vid uppgradering av RAS föreslås UtsK ser över avsnitt om 

exteriören och JpK bruksfrågor.  

- Camilla väcker frågan om MLS/LAF listan och förslag läggs att regelbundet påminna 

uppfödarna att meddela resultaten till klubben. Roland lägger in blänkare.  

§ 11 RedK - ärenden  

- Roland redogör för arbete med att presentera deltagarna vid NM liknande vid 

småhunds SM 2021. Facebooksidan har 1200 medlemmar. 

 

§ 12 Rapport från KF 

Madde och Emelie representerade klubben och redogjorde för att det var en lugn atmosfär och 

dessutom trevligt att allt livesändes på youtube. Motionen med stövarklubben i vargfrågan mottogs 

väl och förväntas sätta press på beslutsfattare. 

  

§ 13 BF 2024  

Madde har som ordförande den 4 maj fått klartecken av Peter Fugelstad att han ställer upp som 

mötessordförande. Uppfödarkonferens den 5 maj lämnar Camilla klartecken till att AK bidrar till att 

skapa innehåll utöver resultat från medlemsenkät som Madde vill ha med. Göte och Folke har 

exempel på handlingar och checklistor från tidigare BF som stöd. 

  

§14 Enkät 

- Madde kontaktar Roland om upplägg och presentation. 

 

 

§ 15 Övriga frågor 

 

a. Göte påminner att han avsade sig rollen som viltspårsansvarig 210102 
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Styrelsen har i uppdrag att hitta en ersättare. 

 

b. Madde redogör för att kontakterna med Bollnäs kommun om förrådet ännu inte gett resultat 

men fortsätter. 

c. Camilla undrar över vandringspriset från Klöv-SM till klövkampen, Folke kontaktar ägare till 

senaste vinnare. 

 

§ 16 Mötets avslutande   

Madde tackar för ett effektivt möte och kallar till nästa som troligen blir i början av december.  

    

  

  

  

Vid protokollet Herbert Sundell /HS  

 

  

Justeras    Ordförande 

  Emelie Lök/EL   Madeleine Bäck/MB 

                                                                    

  


